
PROTOKOLL vid sammanträde 15/10/56
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Eckerbrant, Lövdahl, 
och Liliequist;

Förhindrade: Nordlund och Norén.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden, som hälsade idrotts- 

konsulenten Blomqvist välkommen att dryfta vissa anslags
frågor.

§ 2.
De olika möjligheter till anslag från RF, Statens fritids

nämnder, Barnavårdsnämnden, Ungdomsråden etc., som stå till buds, 
ventilerades. Sedan även Nils Östh infunnit sig, träffades upp
görelse att denne skulle bevaka, att föreningens ansökningar 
gjordes i god tid före den 15/2 1957.

I övrigt beslöts att utse Hilding Lövdahl till bas för or
ganisationen inom föreningen, huvudsakligen gällande införskaffande 
av behövliga uppgifter från sektionerna och i samråd med Blom
qvist och Östh kristallisera ut, vilka anslagsvägar, som skulle 
prövas.

§ 3.
Lämnades redogörelse för överenskommelsen med Sv. Skidför

bundet för arrangerandet av Svenska Skidspelen: ekonomisk del
ning i enlighet med förbundets standardformel för SM.

I anslutning härtill meddelades att förbundet avsåg att 
50-årsjubilera 1958 med en tävling i Hammarbybacken, varvid 
Djurgården således skall hyra ut backen på den tävlingsdag, som 
förbundet kommer att fastställa för egen räkning.

§ 4.
Beslöts att utse de för Skidspelen 1957 nödvändiga kommittéerna 

efter det till den 24/10/56 bestämda skidsammanträdet.

§ 5.
Godkändes och justerades ÖS-protokoll för den 8/10 i före

liggande skick.



DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING
Sektioner för: 
BANDY 
BORDTENNIS 
BOWLING 
BOXNING 
BROTTNING 
CURLING 
DAMI DROTT 
FOTBOLL 
FRI IDROTT 
HANDBOLL 
ISHOCKEY 
ORIENTERING 
SKIDLÖPNING
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Som bekräftelse på tidigare under hand lämnade 
besked i fråga om Eder sektions anslagsäskande få vi härmed 
meddela, att överstyrelsen godkänt Edert statförslag. Det 
ekonomiska läget är emellertid sådant, att sektionernas an
slagsönskemål kunnat godkännas endast till en viss del. 
Detta innebär för Eder del, att Ni kan påräkna ett anslag 
på kr. , vilket kommer att utbetalas etappvis allt
efter det nödvändiga behovet.

För att det idrottsliga resultatet inte skall bli 
lidande är det Överstyrelsens förhoppning, att sektionerna 
sätter till alla klutar för att med egna initiativ åstadkomma 
en kassa-ökning. Efterföljansvärt exempel: brottarna tar 
varje chans som extravakter vid olika tävlingar, bl.a. i 
samband med motor, och lämnar sedan sitt "gage” till sektions
kassan.

Sektionsstyrelserna måste ta på sitt ansvar, att 
ovanstående anslagsram hålles. "Efter oss syndafloden" får 
inte bli parollen. Huvudkassan kan inte påräknas som en sista 
utväg. Anslaget och därutöver ingenting är vad sektionerna 
har att räkna med. Enligt beslut i förtroenderådet kommer de 
sektionsstyrelser, som inte balanserar sin rörelse i enlig
het med här givna förutsättningar, att ställas till ansvar 
inför årsmötet. Överstyrelsen räknar inte med den nödvändig
heten utan med sedvanlig lojalitet. Hoppet star ju alltid 
kvar till att det så småningom skall komma ljusa år igen.

Med ÖS-hälsningar

Karl Liliequist 
enl. uppdrag


